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Věc: opakovaná Žádost podání informací dle zák'č'í06/í999 sb'

Pane starosto,
odpověd; ze zde 12'11.2o1o je bohuŽel poplatná Vaším charakterovým vlastnostem a

v bodě 1 Vaší odpovědi VyVoláVá áalší otázku - kdo je ten ;ediný spravedlivý,kdo provádí

cenzuru přispěvků občanů a rozhoduje co je a co není lživé'vulgární a uráŽlivé?Je to pan

Polášek nebo starosta?
Pokud napíšu,Že stránky jsou cenzurované /dle Vás jen monitorovány/ tak nestřílím do

větru,ale ňám to zdokumeňtované' Příspěvků bylo k 20 11.2010 celkem 2006,ale zveřejněno

bylo mnohem méně a jejich selekce začala zhruba před rokem.Ten můj poslední příspěvek

iiii'prilona má číslo zóóz.neni lživý,vulgární ani urážlivý'přesto opět zveře1něn nebyl,takŽe

kri6ria pro zveřejnění jsou zřejmě úplněliná.KdyŽ se dotáŽu kdy bude zprovozněn Vodovod

Já nvnino tak bych ta(é rao védět co ;e na takovém dotazu lživého,vulgárního nebo dokonce

uráŽlivého,Že n'ebyl opakovaně zveiejněn a ani na pÍsemný dotaz 'jsem se odpovědi

nedočkal'óo je na-dotazu zda byl vodovod řádně povolen a kolaudován Vulgárn ího?N ic'Jen

to'Že ulhaný a zkorumpovaný úř"dník n" to nemůŽe pravdivě odpovědětlPokud chcete

přispěvky občanů dál cenzurovat /v Kozlovicích monitorovaU pak to dělejte tak jako ostatní -
znázorni'se jméno přispíVatele a číslo příspěVku s textem:příspěVek byl redakci- odstraněn

z toho a toho důvodu'Na Vašich stránkách se zobrazí - záznam byl úspěšně přidán, a je mu

priácl"no pořadové čÍslo.Pak ,'někdo" a pochybuji'Že by to byl pan Polášek rozhodne zda

Lude nebo nebude zveřejneň'ouean tak nemá přehled kolik tzv.nevhodných příspěvků

neoylo zverejneno' pokud ši neporovná celkový počet zveřejněných příspěvků S posledním

pořadovým číslem.
Adí/ tvrdíte,Že to není pravda.Tak mi vysvětlete proč Žádný můj příspěvek za poslední

rok nebyl zveřé;něn'xoyŽ obsahovaly pouze otázky {byt 
pro Vás zřejmě nepříjemné/ohledně

vodovoáu v nýoimzeioe si na totéž stěžuje na těchto Webových stránkách 'Korky" dne

o4.1o'2o10 a další,když dle Vás to není pravda.Nebo snad všichni kromě Vás 1sou

lháři?lRovněŽ VaŠe tvrzení,Že rubrika není povinná neznamená,Že si v ní můŽete dělat co

chcete.Jsou to Webové stránky obce za které jste pouze zodpovědný a nikdo' Vás

nejmenova| obecním cenzorem'Tento bod je vzhledem kVaší odpovědi nutné rozŠířit o

iníbrmací kdo jmenovitě webové stránky obce Kozlovice moderuie'
Ad2/ Vaše údajná odpověd' je zcela mimo mísulJá jsem se neptal na Vaše úv-ahy a

schvalování rozpoČtu,ale na zcelá konkrétní Věc a tou je vyuŽívání Vodovodu V lokalitě Rybí

a informace o této investiční akci z hlediska schválení' povolen í a kolaudace této stavby.- 
Áasl 1á 1sem se neptal jakou praxi se řÍdí obec,kterou jsem nikdy nejmenoval a nemohl

tedy pomtuúit /pokud ve své viozené aroganci za obec nepovažujete sám sebe/,ale

vešieré mo;e vytry směřovaly na Vaše jeánání a chování'To jste chtěl znovu zneužit

prostředky obce na řešení soukromého sporu?' Věřímie na druhý pokus budou Vaše odpovědi na původní otázky liž
pravdivé'vyčerpávající á hlávně k věci.V případě,Že Vám to opět nepodaří tak oslovím

kontrolnÍ r'omiši a pokud ani pak nedostanu požadované informace obrátím se na média a

zároveň budu inÍormace Vymáhat soudní cestou.Jsem čerstvý důchodce a tak se Vám můžu

a také budu jiŽ Věnovat na plný úvazek.

V ostravě 23.11'2O1o



Obec Kozlovice, 739 4'7 Kozlovice č' 343' okr' Frýdek-Mistek

35/2010/To

lng. Tofel

L' Ko:l ov i c i c h dn e: 6.12. 2010

Vúš dopis/zn':

Ze dne:

Naše značka'

Vyř í:uje:

Podání informací
informacím -Žadatel:

Žádost o podání informací ze dne:
Doručení povinné osobě:

S pozdravem

dle zákona č. 10611999 Sb., o svodném přístupu k

23.11.2010
23.11.2010

Ad1) Rubriku,,Napište nám'' moderuje Starosta a místostarosta obce. To co píšete

není pravda.
ru"pri1ruj Vei příspěvek, který v dopise uvádíte, samozřejmě Zveřejněn byl a stále

je _ Viz kopie níže.

Kasperčík 0/ 11/2010 07:48

Pane starosto,proč jste dosud neod pověděl. " Kork'ymu" 
'na 

jeho dotaz z 4'10'2010 ohledně

,Ziurv ,i te'jto ětránkácn'sá mám bohužet stejnou zkušenost!! !

Ad2) Na tyto dotazy již byIo několikrát odpověz.eno, jak v rubrice N_a n1št^e^1im (na

n"#rn *éuul, tak'e:maiíem (viz odpověd'na Váš e-mail ze dne 3'3' 2008' 6'3'

2008, 11.3.2008,...).
il""i"dd uvrv bo,jzitv velmi uváženě na základě schváleného rozpočtu obce

g231O_Pitná voda. ostatni nátážitosti řeší odbor územního plánování a stavebního

řád"; "Jl;' životního prástředí a zemědělství Magistrátu města Frýdku-Místku na

základě před loŽené dokumentace'
7Jotiáďo"ani Výstavby uááouoau do části Rybí v doh|edné době neuvažujeme

(ekonomické ltechnologické h ledisko) '

Ad3)Doplszedne8.11.2o1obyladresovánobciKozlovice,kterouzezákona
navének'zastupuji, proto jsem odpovědě| jejím jménem'

o žádném soukromém sporu nevím'

Ing.
--_-'7

M iroslav Tofel, starosta obce
724 r57 0t2

Tele;t'on: 558 697 205

Fax: 558697 221
IČo: a029682l
Banktlvní spojeni:Č'soB a' s., č. ú. 163215866/0300
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